
 

Αθήνα, 23 Απριλίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Για τους κ.κ. Υπουργούς: 

1. Εσωτερικών 

2. Μεταφορών και Υποδομών 

3. Ενέργειας και Περιβάλλοντος 

4. Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

Θέμα: Απαιτούνται άμεσες παρεμβάσεις για την ασφάλεια πολιτών, περιουσιών και υποδομών από την 
διάβρωση των ακτών του Κορινθιακού 
 
Ένα περιστατικό εξαιρετικά επικίνδυνο έλαβε χώρα πριν λίγες μέρες στο παραλιακό χωριό Πιτσά Κορινθίας του 
Δήμου Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης, όταν λεωφορείο του ΚΤΕΛ που μετέφερε επιβάτες προς Δερβένι, «έπεσε» 
μέσα σε τρύπα που δημιουργήθηκε από την εντονότατη διάβρωση που έχει «τρυπήσει» εσωτερικά και σε πολλά 
σημεία την Παλιά Εθνική Οδό (ΠΕΟ) Κορίνθου Πατρών, με το φαινόμενο να είναι πιο έντονο στο Δήμο 
Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης. 
 
Πρόσφατα, σε περιοδεία και αυτοψία σε επίμαχα σημεία με τον Ευρωβουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, Κώστα 
Αρβανίτη, και ενημέρωση από τοπικούς Προέδρους και πολίτες της περιοχής αναδείξαμε το ζήτημα για άλλη μια 
φορά, σε συνέχεια πληθώρας παρεμβάσεων όλα τα προηγούμενα χρόνια. Με τις ενέργειές μας, έχουμε ζητήσει 
σε όλα τα επίπεδα, την κυβέρνηση, την Περιφέρεια και τον Δήμο, σοβαρές και αποτελεσματικές παρεμβάσεις 
για την αντιμετώπιση του εξαιρετικά επείγοντος προβλήματος για κατοίκους, επαγγελματίες και δημόσιες 
υποδομές, αλλά και όλους αυτούς που χρησιμοποιούν την ΠΕΟ, τους χιλιάδες επισκέπτες και παραθεριστές της 
περιοχής. 
 
 
Επειδή, το φαινόμενο της διάβρωσης εξελίσσεται με ταχύτατους ρυθμούς θέτοντας σε άμεσο κίνδυνο την 
ασφάλεια και την ίδια τη ζωή κατοίκων, εργαζομένων, επισκεπτών, αλλά και τις περιουσίες και υποδομές στο 
Δήμο Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης και άλλους Δήμους της Κορινθίας 
 
Επειδή, τα έργα υποδομής και πολιτικής προστασίας είναι υποχρέωση της Πολιτείας, ιδίως στο Δήμο 
Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης, που πριν από λίγο καιρό επλήγη από τη φονική πυρκαγιά η οποία στέρησε τη ζωή 
σε δύο νέους ανθρώπους, κατέκαψε πάνω από 70.000 στρέμματα, κατέστρεψε καλλιέργειες, ιδιοκτησίες και 
δημόσια δίκτυα και η διάβρωση έρχεται να κάνει την καθημερινότητα των πολιτών ιδιαίτερα δύσκολη και 
επικίνδυνη, 
 
 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4821

Ημερομ. Κατάθεσης:

23/4/2025



 
1. Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε, ώστε να προχωρήσουν οι αναγκαίες κι επείγουσες παρεμβάσεις, για να 

αντιμετωπιστεί το υπερεπείγον πρόβλημα της διάβρωσης των ακτών, από το Μελίσσι μέχρι τα Μαύρα 
Λιθάρια του Δήμου Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης; 

 
2. Πότε θα ξεκινήσουν τα έργα για τη «Μελέτη Αντιμετώπισης των Φαινομένων Διάβρωσης στην 

ακτογραμμή του Κορινθιακού Κόλπου» που έχει ολοκληρωθεί από το 2019 και της Συμπληρωματικής 
που ακολούθησε και αφορούν στο σύνολο του Κορινθιακού; 

 
3. Πώς θα διασφαλίσετε ότι τα έργα για την διάβρωση των ακτών στην Περιφέρεια Πελοποννήσου 

κατανέμονται αναλογικά και δίκαια και όχι μόνο σε συγκεκριμένες Περιφερειακές Ενότητες, ιδίως όταν 
πρόκειται για περιοχές που έχουν κηρυχθεί σε κατάσταση έκτακτης ανάγκης; 

 
4. Ποια είναι τα αιτήματα που έχουν αποσταλεί στα Υπουργεία σας από την Περιφέρεια Πελοποννήσου, 

τον Δήμο Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης και τους άλλους Δήμους της Κορινθίας για την αντιμετώπιση της 

διάβρωσης και ποια τα διαθέσιμα χρηματοδοτικά εργαλεία για κάθε ένα από αυτά; 

 
 Οι  ερωτώντες βουλευτές 

 
Ψυχογιός Γεώργιος 

 
Ζαμπάρας Μιλτιάδης 

 
Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 




